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	There is an error in the URL entered into your web browser. Please check the URL and try again.
	The page you are looking for has been moved or deleted.



  You can return to our homepage by clicking here, or you can try searching for the
  content you are seeking by clicking here.
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  Associations of DAAC
Association of Canadian Advertisers
Association of Creative Communications Agencies
Canadian Marketing Association
Canadian Media Directors' Council
Institute of Canadian Agencies
Interactive Advertising Bureau of Canada


AdChoices is the self-regulatory program for online interest-based advertising helping to provide notice, transparency, and accountability from the advertising sector online to consumers.
The Digital Advertising Alliance of Canada (DAAC) is the not-for-profit consortium of trade associations that is responsible for administering the AdChoices self-regulatory program in Canada.
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  Associations de DAAC
Association canadienne des annonceurs
Association des agences de communication créative
Association canadienne du marketing                                Bureau de la publicité interactive du Canada
Canadian Media Directors' Council
Institut des agences canadiennes


Choix de pub est un programme d’autoréglementation de la publicité ciblée par centres d’intérêt en ligne visant à fournir aux consommateurs des avis, une transparence et une responsabilité de la part  du secteur de la publicité en ligne.
L’Alliance de la publicité numérique du Canada (DAAC) est un regroupement sans but lucratif d’associations professionnelles, chargé d’administrer le programme d’autoréglementation canadien Choix de pub.
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              Mon 9am - 5pm

              Tue 9am - 5pm
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